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Obec Turčiansky Ďur 

Telefón : 043 493 3208 (pevná linka) Obec Turčiansky Ďur 
               0904 137 682 (mobil) Turčiansky Ďur 6 
Mail: info@turcianskydur.sk   038 43 Kláštor pod Znievom 

Web: www.turcianskydur.sk 

 

 ZASADNUTIE OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA   

 27. 10. 2023 

ZÁPISNICA 

Prítomní poslanci: Martina Pálešová, Ivana Thomková,  Maroš Lettrich,     

Peter Kuna 

    hlavná kontrolórka obce: Mgr. Daniela Hupková 

Ostatní prítomní: priložená prezenčná listina 

1. Otvorenie 

Starostka obce Ing. Viera Hanesová otvorila zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, privítala všetkých prítomných a skonštatovala,  že OZ je 

uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovatel'a a overovatel'ov zápisnice 

Zapisovatel':M. Pálešová, Overovatelia: I. Thomková a P. Kuna. 

 HLASOVANIE:  

 ZA: M. Pálešová, I. Thomková, M. Lettrich, P. Kuna 

 PROTI:  0 

 ZDRŽAL SA:  0 
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3. Schválenie programu 

Poslanci schválili návrh programu OZ. 

  HLASOVANIE:  

  ZA: M. Pálešová, I. Thomková, M. Lettrich, P. Kuna 

  PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z predošlého zasadnutia OZ   

Starostka obce skonštatovala, že všetky uznesenia z predošlého 

zastupiteľstva boli splnené, okrem uzn. č. 4/2023.2, ktoré je v riešení – 

podanie žiadostí o dotácie na elektrickú energiu od Ministerstva 

hospodárstva SR. Mesiace od 1-8/2023 sú už podané. 
 

5. Prerokovanie odvlhčenia vnútorných priestorov v budove OÚ 

Po rekonštrukcii strechy a vonkajšej časti budovy je potrebné riešiť aj 

problém s vlhkosťou vnútorných priestorov. Starostka oslovila firmu 

ELCOP, s. r. o. a AQUAPOL SLOVAKIA, s. r. o. s požiadavkou na 

vyriešenie problému s vlhkosťou a o vypracovanie cenových ponúk. Prvá 

cenová ponuka predstavuje náklady 6.366,-€, pri tomto spôsobe 

odstraňovania vlhkosti je potrebných veľa stavebných prác, ktoré by ešte 

navýšili náklady pre obec. Druhá cenová ponuka je menej invazívna 

a finančne viac vyhovujúca. Na pracovnej porade zástupca firmy poslancom 

vysvetlil postup a využitie ich techniky. Na prepočítanú plochu najviac 

zasiahnutých častí budovy je cenová ponuka cca 3.090,-€. Poslanci OZ 

schválili ponuku pre obec finančne dostupnejšiu a poverili starostku 

s uzavretím zmluvy s firmou AQUAPOL SLOVAKIA, s. r. o. Starostka 

navrhla čerpať prostriedky na tieto úkony z rezervného fondu, keďže sa to 

týka zhodnotenia obecného majetku a vyzvala na hlasovanie. 

  HLASOVANIE:  

  ZA: M. Pálešová, I. Thomková, M. Lettrich, P. Kuna 

  PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 
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6. Žiadosť Materskej škôlky o finančný príspevok 

Do materskej škôlky v Jazernici chodia dve deti z obce a do centra voľného 

času jedno dieťa z obce. Poslanci OZ schválili finančný príspevok 20,-€ na 

dieťa. 

HLASOVANIE:  

ZA: M. Pálešová, I. Thomková, M. Lettrich, P. Kuna 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA:  0 

 

7. Rôzne  

  Starostka obce informovala Obecné zastupiteľstvo o:  

- rozsiahlych rekonštrukčných prácach v kuchynke KD. Poďakovala 

predovšetkým Marošovi Lettrichovi, ktorý práce vykonával a daroval aj 

čas stavebného materiálu, ale aj všetkým ostatným, ktorí pomáhali alebo 

materiálne prispeli a svojou prácou pomohli zveľadiť majetok obce. 

Poďakovala aj Petrovi Kunovi za darovanie obkladačiek. Práce sú takmer 

ukončené, ešte je potrebné zapojiť elektrickú energiu a dať vypracovať 

revíziu elektriky v Kultúrnom dome.  

- audite obce, ktorý sa pripravuje s pani ekonómkou. Podklady sa postupne 

zasielajú Ing. Kasmanovej, ktorá robí audit pre našu obec. Pani HK 

Hupková poznamenala, že k auditu sú potrebné účtovné a majetkové 

smernice, ktoré je nutné vypracovať. 

- organizovaní „hasičskej gulášky“ spojenej s MDD. Poďakovanie patrí 

všetkým organizátorom ako aj občanom, ktorí túto akciu boli podporiť. 

 - o voľbách do NR SR konaných 30. 9. 2023. Poďakovanie patrí všetkým 

občanom, ktorí  boli vyjadriť svoj názor a nebolo ich málo. Vyúčtovanie 

volieb bolo už vyriešené. 

-  od DCOM nám bola doručená rôzna kancelárska technika, ktorú prídu  

technici zapojiť v nasledujúcom mesiaci. 

- obyvateľka pani Kohútová požiadala obec o vyčistenie rímsy na svojom 

dome, nakoľko strom, ktorý to spôsobuje sa nachádza na obecnom 

pozemku. Požiadavku sme splnili zapožičaním výsuvného rebríka zo 
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Socoviec. Starostka poďakovala F. Thomkovi a P. Kunovi za zrealizovanie 

jej požiadavky. 

- o školení BOZP k obsluhe krovinorezu pri kosení verejných priestranstiev. 

 

8. Diskusia  

Starostka poprosila o pomoc pri každoročnej príprave  Mikuláša pre deti 

a jubilantov obce. Pani Hupková mala pripomienku k rozkopanej ceste na 

hornom konci k bytovke č. 13, zaujímalo ju kedy, bude opravená a uvedená 

do pôvodného stavu.  

 

9.  Prijatie uznesení a záver  

 Starostka obce poďakovala všetkým poslancom za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

 

 

 

V Turčianskom Ďure 27. 10. 2023 

 

        

......................................   .............................. 

 Zapisovateľ      Overovateľ 

 

 

  .....................................    ................................ 

  Starostka obce      Overovateľ         


